
 

РАДЕХІВСЬКА МІСЬКА РАДА 
 

ЛЬВІВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

28 СЕСІЯ 8 СКЛИКАННЯ 

Проект Р І Ш Е Н Н Я 
 

від 22.02..2023 року                                    № 3                                             м. Радехів  

 

 

Про Звернення Радехівської міської ради 

 

     Відповідно до статей 140, 144 Конституції України, Закону України «Про 

місцеве самоврядування в Україні», Радехівська міська рада,- 

ВИРІШИЛА: 

 

1. Прийняти  Звернення до Президента України, Верховної Ради України, 

Кабінету Міністрів щодо повернення доплат військовослужбовцям  

( додаток 1). 

2. Прийняти  Звернення до Президента України, Верховної Ради України, 

Кабінету Міністрів щодо виділення коштів на забезпечення якісної, 

сучасної та доступної загальної середньої освіти «Нова українська школа» 

для учнів п’ятих-шостих класів (додаток 2). 

3. Рішення набирає чинності з моменту оприлюднення на офіційному веб-

сайті Радехівської міської ради Львівської області. 

4.  Контроль за виконанням даного рішення покласти на секретаря ради  

М.Климочко  

 

 

 

Міський голова                                                                    Степан КОХАНЧУК 

    

 

 

 

 

 



Додаток  1 

до рішення №3 

 29сесії 8 скликання  

Радехівської міської ради 
від  22 лютого 2023 року 

 

 

Президентові України 

Верховній Раді України 

Кабінету Міністрів України 

ЗВЕРНЕННЯ 

   З часу повномасштабної війни в Україні весь український народ об’єднався 

для підтримки ЗСУ та надання гідної відсічі агресору. Дуже правильним було 

рішення Уряду підвищити виплати військовослужбовцям для їх мотивації та 

підтримки родин.  

Але 1 лютого 2023 р., коли є висока загроза посилення російської агресії, 

Міністерство оборони скасувало додаткову винагороду в 30 000 грн військовим 

та силовикам, які «не перебувають на передовій» - начебто з мотивів 

«справедливого підходу». 

Однак ми впевнені, що саме скасування цієї доплати є абсолютно 

несправедливим та деморалізує наших захисників. 

По-перше, визначення зон військових дій часто довільне, не враховує 

перебування під обстрілами з боку окупанта, ракетних атак і їх відбиття. 

Щоденне перебування наших військових на таких позиціях безпосередньо 

пов’язане із величезними ризиками для їхнього життя і здоров’я. 

По-друге,  зменшення виплат торкнеться і тих, хто був поранений і через це вже 

не може перебувати на передовій, або  тих, хто перебуває на відновленні перед 

поверненням до зони бойових дій. Це неприпустимо. 

По-третє, значна частина згаданих доплат у 30 тис. грн. витрачаються на 

закупівлю спорядження, форми, нормальних бронежилетів чи спальників, на 

ремонт авто і приміщень, в яких змушені перебувати військовослужбовці. 

Закуповується й інше обладнання, необхідне для несення служби. 

Тим більше цинічно рішення уряду щодо скорочення грошового забезпечення 

військових виглядає на тлі численних корупційних скандалів у Міністерстві 

оборони та інших органів влади. 



Враховуючи те, що багато жителів нашої громади зараз виконують священний 

обов'язок по захисту держави, депутати Радехівської міської  ради  категорично 

проти скасування доплат для військовослужбовців.  

Ми вимагаємо повернути додаткову винагороду в 30 000 грн. для українських 

військових і силовиків, навіть якщо вони не перебувають безпосередньо на 

фронті. 

Вимагаємо застосовувати економію коштів виключно щодо статей, які в умовах 

війни не є пріоритетними. 

   Закликаємо Кабінет Міністрів України подати пропозиції, Верховну Раду 

України підтримати, а Президента України невідкладно підписати закон про 

зміни до бюджету, яким спрямувати достатній ресурс на забезпечення 

українських військовослужбовців виплатами, а також боєприпасами та 

засобами розвідки і захисту. 

Вимагаємо не економити на наших воїнах, не забирати їхні кошти,  а шукати 

можливості, щоб забезпечити обіцяне всім військовим грошове забезпечення і 

підвищити виплати для тих, хто на передовій.  

 

Секретар ради                                                          Марія КЛИМОЧКО 

Затверджено  

рішенням  № 3 

29 сесії  

Радехівської міської ради 8 скликання 

від 22.02. 2023 року 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Додаток  2 

до рішення №3 

 29сесії 8 скликання  

Радехівської міської ради 
від  22 лютого 2023 року 

 

 

Президентові України 

Верховній Раді України 

Кабінету Міністрів України 

ЗВЕРНЕННЯ 

      Влітку 2016 року були затверджені Нові державні стандарти початкової та 

базової освіти. Апробація модельних програм для молодших класів відбулася у 

вересні 2017-го. Восени наступного року навчання за оновленою методикою 

розпочали першокласники 100 українських шкіл, з 2019-го воно запроваджене 

по всій країні. Розроблені стандарти ґрунтуються на рекомендаціях, 

опублікованих європейським Парламентом та Радою ЄС у 2006 році щодо 

формування базових компетенцій освіти упродовж життя, але не обмежуються 

виключно ними. 

 Нова українська школа – це ключова реформа Міністерства освіти і 

науки. Головна мета – створити школу, в якій буде приємно навчатись і яка 

даватиме учням не тільки знання, як це відбувається зараз, а й уміння 

застосовувати їх у повсякденному житті. 

 НУШ – це школа, до якої приємно ходити учням. Тут прислухаються до 

їхньої думки, вчать критично мислити, не боятись висловлювати власну думку 

та бути відповідальними громадянами. Водночас батькам теж подобається 

відвідувати цю школу, адже тут панують співпраця та взаєморозуміння. 

 З 2018 до 2021 року  щорічно виділялась субвенція з державного бюджету 

місцевим бюджетам на забезпечення якісної, сучасної та доступної загальної 

середньої освіти «Нова українська школа». Дані кошти спрямовувались на 

закупівлю засобів навчання та обладнання, у тому числі комп’ютерного 

обладнання та сучасних меблів для навчальних кабінетів початкової школи; 

підвищення кваліфікації вчителів; проведення супервізії. Таким чином, 

початкові класи вже мають матеріальну базу для провадження Нового 

Стандарту початкової освіти.  

 З 2022 року випускники четвертого класу продовжують навчання за 

концепцією Нової української школи у п’ятому класі, але фінансування з 

державного бюджету на впровадження Стандарту більше не проводиться.  



   Ми, депутати Радехівської міської ради, розуміючи складну економічну 

ситуацію в країні, продовження дії правового режиму воєнного стану, але і 

гостру необхідність в матеріальному забезпеченні для продовження реалізації 

концепції «Нова українська школа», враховуючи численні звернення 

педагогічних працівників та батьків учнів нашої громади, просимо розглянути 

можливість виділення у 2023 році субвенції з державного бюджету місцевим 

бюджетам на забезпечення якісної, сучасної та доступної загальної середньої 

освіти «Нова українська школа» для учнів п’ятих-шостих класів. 

 

Секретар ради                                                          Марія КЛИМОЧКО 

Затверджено  

рішенням  № 3 

29 сесії  

Радехівської міської ради 8 скликання 

від 22.02. 2023 року 

 


